
 

 

 

 

 

Notulen van de Algemene Vergadering van de Nederlandse Wetenschappelijke 

Vereniging van Tandartsen woensdag 29 november 2023– Hotel Breukelen 

 

 

Bestuur: 

De heer Drs. M.A.C.H. van Dooren, voorzitter 

De heer Dr. R.J.J. van Es, vice-voorzitter 

Mevrouw Drs. H.H. Hofland - Hansma, penningmeester 

 Mevrouw Dr. L.A. Jongsma, secretaris 

 Mevrouw Drs. V. Lu 

 Mevrouw M.M.T.R. Roks 

 

Leden aanwezig: 

Bestuur: 6  bestuursleden 

8 leden: namen liggen ter inzage bij het secretariaat 

 

1. Opening 

Om 20.30 uur opent de voorzitter, de heer Drs. M.A.C.H. van Dooren, de vergadering met een woord 

van welkom voor de aanwezigen.  

De voorzitter vraagt of de vergadering opmerkingen heeft, dan wel aanpassingen nodig acht 

betreffende de agenda. De vergadering is akkoord met de opgestelde agenda. 

 

2. Notulen algemene vergadering d.d. 9 november 2022 

Tekstueel: pag 3 – 11e regel: In 2020 heeft de Belgginscommissie : aanpassen naar:  In 2020 heeft de 

Beleggingscommissie …. 

Inhoudelijk: geen opmerkingen. 

De notulen worden vervolgens door de vergadering goedgekeurd. 

 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 

 Afzeggingen voor de vergadering zijn ontvangen van 6 leden. De lijst ligt ter inzage bij het secretariaat. 

De voorzitter memoreert het overlijden van het gewaardeerde lid de heer W.J. Klüter. 

De voorzitter vraagt om een moment van stilte voor de heer W.J. Klüter. 

 

Ingekomen stuk: wordt behandeld bij punt 8: Beleid. 

 

4.  Jaarverslag Bestuur NWVT 2022 

Naar aanleiding van de inhoud van het verslag zijn er geen vragen of opmerkingen. Het jaarverslag 2022 

en de toelichting op de komende activiteiten wordt door de vergadering ongewijzigd goedgekeurd. 
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5.  Verantwoording financieel beheer van de penningmeester 

 A.  Financieel verslag 2022 

Het financieel verslag over 2022 is door de penningmeester, mevrouw Hofland - Hansma, opgesteld.  

Het jaar 2022 is financieel afgesloten met een negatief resultaat.  

Toelichting: Het ledenaantal is min of meer gelijk als begroot. De cursussen laten een positief resultaat 

zien. Het exploitatiesaldo over 2022 is negatief: EUR 31.605,00. De laatste jaren is het exploitatiesaldo 

negatief. Dit is op zich niet verontrustend: de NWVT bezit over een goede beleggingen portefeuille, 

waardoor de laatste jaren dit negatieve saldo gecompenseerd werd door het resultaat uit de 

beleggingen. 

In 2022 deed het meest slechte scenario zich voor: een negatief exploitatiesaldo en ook een negatief 

resultaat vanuit de beleggingen. 

De penningmeester geeft aan dat de omzet een punt van aandacht is. Het aantal leden loopt terug 

alsook de winst vanuit de activiteiten. 

Van der Pol: het onderwerp van de cursussen is van groot belang om deelnemers te trekken. 

De vergadering heeft geen vragen en opmerkingen over het financieel verslag 2022. 

 

B. Verslag kascommissie 

De kascommissieleden, de heren Domburg, voorzitter, en Van der Pol, lid, hebben in oktober 2023 met 

de penningmeester van de NWVT digitaal de staat van baten en lasten 2022 doorgenomen. De 

kascommissie heeft inzage gekregen in de stukken met betrekking tot de financiën van de vereniging en 

antwoord gekregen op haar vragen betreffende het beleid. De kascommissie laat weten dat zij akkoord 

is met de verslaglegging door de penningmeester. De kascommissie stelt de vergadering voor om het 

bestuur te dechargeren voor het in het verslagjaar 2022 gevoerde financiële beleid. 

 

C. Decharge van het bestuur voor het financieel gevoerde beleid over het jaar 2022 

De voorzitter dankt de kascommissie voor de door haar verrichte controles. De voorzitter 

complimenteert de penningmeester voor het financieel verslag en het door haar gevoerde financiële 

beleid. De vergadering gaat met applaus akkoord met de decharge van het bestuur voor het financieel 

gevoerde beleid over het jaar 2022. 

 

D. Benoeming kascommissie 

De voorzitter meldt dat tijdens de ALV in 2021 de vergadering akkoord is gegaan om kascommissieleden 

te benoemen voor een periode van 3 jaar. Uit ervaring blijkt dat dit een goede periode is om de kennis 

en continuïteit te kunnen waarborgen.   

De penningmeester spreekt haar dank uit naar de leden van de kascommissie. 

De kascommissie blijft in de huidige bezetting haar werkzaamheden voor het komende jaar ook 

verrichten. Leden kascommissie:  T.W. Domburg – voorzitter – en J.H.. van der Pol – lid. De heer Van der 

Pol is eind 2022 tot de kascommissie toegetreden. 

De vergadering is akkoord met de bezetting van de kascommissie voor de periode november 2023 – 

november 2024. 

 

6.  Beleggingscommissie    

Per 1 januari 2022 is de beleggingsportefeuille van de NWVT ondergebracht bij Index Capital, waar dit 

voorheen ABN AMRO Mees Pierson het geval was. De aanleiding voor de verandering was enerzijds de 

aankondiging van sterk stijgende beheerkosten in de nabije toekomst en anderzijds een tegenvallend 

beleggingsresultaat in vergelijking met wereldwijde indexfondsen.  
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Met het overzetten van de portefeuille is een aparte beleggingen commissie vanaf begin 2022 niet meer 

van toepassing. Wel is er overleg geweest met de oud penningmeester en oud commissielid de heer  

Joost van der Pol. De heer Van der Pol heeft tevens zitting in de kascontrole commissie. 

 
Bij Index Capital worden de liquide middelen buiten de portefeuille gelaten. Deze werden vanaf  

1 januari 2022 zelf aangehouden op de ABNAMRO rekening. De inleg in de portefeuille bij Index Capital 

was derhalve in totaal 500.000 in een matig offensief profiel en 60.000 liquide in eigen beheer. Daarmee 

is de uiteindelijke weging in het geheel gelijk gebleven aan het matig defensieve profiel in beheer 

voorheen bij Mees Pierson: namelijk 59% aandelen, 30 % obligaties en 11 % liquiditeiten. 

Helaas was 2022 geen goed beleggingsjaar door de geopolitieke en economische ontwikkelingen.  

De oorlog in Oekraïne was bepalend voor de wereldeconomie en de sterk oplopende inflatie. De 

daaropvolgende rente was van grote invloed op de beursresultaten. Met name in het eerste half jaar 

kelderden de beurskoersen stevig en verloor de NWVT portefeuille 10% aan vermogen.  

Na een kleine opleving in de zomermaanden van zo een 5% daalden de koersen in het najaar opnieuw.  

Ondanks dat er in het laatste kwartaal iets meer rust kwam werd het jaar met een negatief rendement 

van 12,2% op de aandelen en van 10,5% op de obligaties afgesloten. Na beheerkosten van 3800,- EUR 

werd het jaar met een negatief saldo van 61.000 afgesloten. 

Dit zijn pijnlijke financiële verliezen voor de NWVT.  Benchmarks van vergelijkbare portefeuilles laten 

over 2022 vergelijkbare verliezen en zelfs aanzienlijk grotere zien. Ook meer defensieve portefeuilles 

presteerden slecht. 

Hoewel dit jaar nog een volle maand te gaan is, heeft 2023 met volatiele tijden te maken; voorspellingen 

zijn moeilijk te maken. De voorlopige resultaten van 2023 lijken voor de portefeuille van de NWVT bij 

Index Capital zich weer gunstiger af te tekenen. 

 Opgemerkt wordt dat de NWVT vanuit een stabiele financiële positie kan opereren. 

  

 Vanuit de Belastingdienst is in 2023 een verzoek gekomen om toelichting te geven over de exploitatie. 

 De accountant heeft de gevraagde informatie aangeleverd. Eerder is vanuit de accountant geen 

opmerking gekomen dat de Belastingdienst mogelijk een onderzoek zou kunnen verrichten.  

 Tot op heden is geen verdere reactie van de Belastingdienst ontvangen. 

 

De voorzitter bedankt de penningmeester voor haar werk dat verzet is in 2022 en voor haar heldere 

explicatie. 

 

7.  Bestuurssamenstelling NWVT 

Het bestuur stelt voor de heer M.A.C.H. (Tijn) van Dooren te herbenoemen tot bestuurslid (voorzitter) 

van de NWVT voor de periode van 3 jaar. De vergadering gaat hier unaniem mee akkoord. 

 

Aftredend bestuurslid en statutair nier meer herkiesbaar: Dr. R.J.J. (Robert) van fEs, MKA-chirurg (vice-

voorzitter).  

De voorzitter bedankt Robert uitvoerig voor al zijn werkzaamheden voor de NWVT. Na 6 jaar lid van het 

bestuur worden zijn taken overgenomen. Het was zeer plezierig om met Robert in een bestuur zitting te 

hebben: een grote inzet en makkelijk benaderbaar en altijd bereid om zijn uitgebreide kennis te delen. 

O.a. door het verzorgen van NWVT cursussen, die zeer goed zijn ontvangen. Een cadeau en bloemen 

worden Robert overhandigd, als dank voor zijn bestuurs lidmaatschap.  

 

Het bestuur stelt voor Dr. E.M. (Erik) Baas, MKA chirurg, te benoemen bestuurslid van de NWVT voor de 

periode van 3 jaar.  
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De voorzitter meldt dat Erik als kaakchirurg goed binnen de NWVT past: bestuurlijke ervaring en heeft 

veel interactie met de tandarts algemeen practicus 

Erik licht heel kort zijn achtergrond toe: opleiding tandheelkunde en geneeskunde in Amsterdam. Heeft 

5 jaar als tandarts gewerkt en is in 2001 gestart als kaakchirurg in Zwolle. 

De vergadering gaat unaniem akkoord met de benoeming van Erik als bestuurslid. 

 

8. Beleid NWVT 

 De NWVT is een brede vereniging binnen de tandheelkunde met veel jonge leden, dat voor een 

bepaalde dynamiek zorgt. Het is een uitdaging om jonge leden als lid van de vereniging te behouden. 

Het is de taak om deze jonge leden zodanig betrokken te laten worden bij de NWVT, middels bijv door 

de organisatie van activiteiten, dat deze groep ook behouden blijft als lid. 

 Voor studentleden is een aparte avond georganiseerd in 2023 en ook in 2024. Voor de young 

professional leden wordt een dergelijke avond / dag ook georganiseerd in de toekomst. 

 De cursussen zijn op locatie interactiever ingericht: na afloop van de cursus is er een discussietafel met 

de spreker(s) om verder over het onderwerp van gedachten te wisselen. Doordat cursussen met name 

via de livestream worden gevolgd is de participatie niet groot, maar de opzet wordt gewaardeerd. 

 In 2022 en 2023 is een Gastendag voor commissieleden en gasten georganiseerd: wetenschappelijk van 

opzet. Dit is een succes; datum in september gaat gewijzigd worden; veel leden zijn dan met vakantie. 

 In 2024 wordt de Gastendag anders ingericht: Lustrum NWVT – 120 jaar. Datum: 5 of 12 oktober 2024. 

Zodra de datum bekend is wordt deze aan de leden gecommuniceerd. Inhoudelijk staat het Lustrum in 

het teken van wetenschap en verbinding, mede tussen de generaties. 

 Studenten blijven een speerpunt voor de NWVT: zij vormen de komende generatie leden. Nu is de 

NWVT actief bij de tandheelkundige studentenverenigingen met wetenschappelijke presentaties. In 

2023 is voor de 1e keer een interfacultaire wetenschappelijke avond georganiseerd: Student meets 

Expert. Dit is goed ontvangen. Ook in 2024 wordt deze meeting weer georganiseerd.  

 Tijdens de ALV 2022 is geopperd om meer contact te leggen met de buitenlandse tandartsen. Dit heeft 

geresulteerd in het laten bijwonen van een NWVT cursus door deze buitenlandse tandartsen in 

opleiding voor de BIG registratie. Dit in samenwerking met ACTA. 

 In 2024 zal de NWVT een app aanschaffen, waarbij het idee is dat er sneller en eenvoudiger informatie 

uitgewisseld kan worden. Verbinding is hierbij ook een belangrijk punt. 

 De NWVT heeft goede contacten met andere tandheelkundige organisaties zoals bijvoorbeeld de NTvT. 

 Het is belangrijk, ook voor de leden, om je open te stellen voor alle groepen binnen de tandheelkunde. 

 De NWVT is de enige tandheelkundige vereniging die zich richt op de tandarts algemeen practicus en 

daarmee tandheelkunde breed het gehele veld beslaat. 

 In november heeft overleg plaatsgevonden met een deel van het KNMT bestuur. Een van de 

onderwerpen was het verplicht stellen tot het volgen van bij- en nascholing. Het bestuur KNMT zou ook 

een verplichting willen instellen ware het niet dat de Ledenraad in oktober 2023 heeft laten weten geen 

voorstander te zijn van verplichting. Hiermee is de verplichting vooralsnog van de baan. De NWVT is 

groot voorstander van verplichting. Ook mondhygiënisten hebben een verplichting tot het volgen van 

bij- en nascholing. 
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 Het bestuur wil met de vergadering van gedachten wisselen hoe zij aankijkt tegen het openstellen van 

het lidmaatschap NWVT voor mondhygiënisten. Mede doordat de NWVT zich tandheelkundig breed 

opstelt, de mondhygiënist tandheelkundige behandelingen kan verrichten en de opleidingen 

tandheelkunde en mondzorgkunde goed samenwerken en de studentenverenigingen beide groepen als 

lid hebben, meent het bestuur dat het een goed moment is om dit nieuwe NWVT lidmaatschap in te 

stellen. 

 De aanwezigen zijn allemaal voorstander om het lidmaatschap open te stellen voor mondhygiënisten. In 

behandelteams heeft ieder ook zijn eigen vakgebied.  

 De voorzitter laat weten een ingekomen stuk te hebben ontvangen van het lid Veronique Gerardu. Zij 

geeft aan dat eerder binnen het bestuur (rond 2016) hier ook discussies over zijn gevoerd. Misschien is 

het bestaansrecht wel in het geding bij het aantal dalende leden. Je kan ook denken aan het verenigen: 

het samengaan van wetenschappelijke verenigingen. Het verbreden van de vereniging is misschien niet 

de juiste oplossing. 

 De voorzitter neemt contact op met Veronique Gerardu om met haar verder van gedachten te wisselen. 

 Het bestuur is voornemens om het voorstel tot het openstellen van het lidmaatschap voor 

mondhygiënisten tijdens de ALV in 2024 in stemming te brengen. 

 

 Naar aanleiding van het Beleid zijn verder geen vragen vanuit de vergadering. 

 

9. Begroting 2024 en vaststellen van de contributie 

De penningmeester licht de begroting 2024 toe.  

Aanpassingen worden voorgesteld betreffende de contributie. Een en ander mede naar aanleiding van 

opmerkingen tijdens de ALV 2022: laat seniorleden een bedrag betalen alsook de young professionals. 

Het bestuur heeft hier aandacht aan besteed en besloten om ook deze leden een bedrag te laten 

betalen in 2024. Deze leden hebben hier informatie over ontvangen. Dit heeft geleid tot opzeggingen 

met name bij de young professionals en in mindere mate bij de seniorleden. 

Opgemerkt wordt dat voor 2024 de totaalbegroting ongeveer gelijk zal blijven aan 2023. Een kleiner 

bedrag gaat besteed worden bij de tandheelkundige studentenverenigingen. Dit wordt gebruikt om te 

kunnen investeren in een wetenschappelijke bijeenkomst: Student meets Expert. 

Gelijk aan voorgaande jaren is de verwachting dat in 2024 ook het aantal betalende leden (tandartsen) 

terug zal lopen.  

De begroting voor 2024 laat een nadelig saldo zien van EUR 35.600,-. Dit is exclusief resultaat uit 

beleggingen en dividenden. De vereniging is gezond, heeft goede reserves. Deze zijn deels opgenomen 

in reserveringen en worden deels gebruikt voor activiteiten. 

In 2024 zal als activiteit het lustrum van de NWVT (120 jaar) worden gevierd met een wetenschappelijke 

bijeenkomst waarvoor wel een kleine bijdrage aan de deelnemers wordt gevraagd.  

Naar aanleiding van de begroting vraagt de heer Wiegman om het voorgestelde lidmaatschap bedrag 

voor het senior lid en het yp te wisselen. 

De penningmeester laat weten dat hier uitgebreid binnen het bestuur van gedachten is gewisseld en 

vanuit het standpunt dat het yp lid in principe een volledig tandartssalaris ontvangt, de voorgestelde 

bedragen geen belemmering zouden moeten vormen. 
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De penningmeester vraagt de vergadering toestemming om het nadelig saldo te kunnen opnemen 

vanuit het vermogen, indien dit noodzakelijk is. De vergadering gaat hiermee akkoord. De begroting 

wordt door de vergadering goedgekeurd en hiermede wordt de contributie voor 2024 vastgesteld op 

EUR 105,00; voor een senior lid op EUR 35,00 en voor Young Professional leden op EUR 52,50. 

 

10.  Installatie nieuwe leden 

In 2023 hebben zich tot op heden 288 nieuwe leden aangemeld, waarvan het grote merendeel 

studentleden. 

Het aantal betalende leden – tandartsen – loopt terug. Het bestuur blijft aandacht houden voor de 

doorstroom van young professional naar tandarts lid. Dit is het moment dat veel van de jonge leden 

opzeggen.  

De nieuwe leden worden door de vergadering welkom geheten en zijn hiermede geïnstalleerd. 

 

11.  Rondvraag en sluiting 

 Mevrouw Van Bruggen vraagt aandacht voor de richtlijnontwikkeling vanuit het KIMO. Dit loopt nu 

goed. Zij laat weten dat het bestuur KIMO 2 vacatures heeft openstaan. 

 

 De voorzitter sluit de vergadering rond 21.45 uur onder dankzegging voor ieders aanwezigheid en 

positieve bijdrage.  

 

 

 

 


